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Betreft: Aansprakelijk stelling Gemeente Haarlem. 

Geachte heer, mevrouw, 

De nadruk op deze brief is dat wij de Gemeente aansprakelijk willen stellen voor al het 
geleden en nog te lijden schade die wij als ondernemers door het evenement 3 FM Serious 
Request hebben ondervonden. 

Gemeente Haarlem is naar mij en mijn collega's van de Grote Markt in alle fronten heel 
laks en slordig geweest en nog steeds. De spanning onderling is om te snijden, er is veel 
woedde, frustratie maar ook verslagenheid en niet meer wetende wat we kunnen doen. 
Daarom zijn de meesten er ook over eens dat het nu een keer afgelopen moet zijn met hoe 
wij worden behandeld door de Gemeente. Hieronder vind u een soort tijdslijn hoe 2014 is 
verlopen tussen de ondernemers en informatie vanuit de Gemeente Haarlem. 

Februari 2014: 
Vanaf februari 2014 ben ik bezig geweest om meer informatie te krijgen over de maand 
december i.v.m het evenement Serious Request. Het antwoord wat ik erop kreeg was een 
hard gelach. Want december is nog zo ver weg. 

Mei - Augustus 2014: 
Vanaf de maand mei heb ik eigenlijk elke week wel gevraagd of ze al iets wisten wat ze ons 
konden melden over Serious Request, alleen vaak kreeg ik als antwoord: "Maak je niet druk 
het komt allemaal goed". Ed Mense zegt er ook elke keer bij van: Jullie zullen me straks nog 
dankbaar zijn met de locatie, let maar opl { Het is wel duidelijk dat wij dat totaal niet zijn, 
als ik om me heen kijk en luister is het juist het tegenovergestelde, we worden ook nog 
eens ergens achteraf geplaatst bulten het centrum en dat is wel te merken ook} 

September - Oktober 2014: 
We krijgen eindelijk een beetje informatie maar nog niks concreets of definitiefs. 
Na lang wachten krijgen we eindelijk te horen dat het zo goed als zeker is dat we op de 
Gedempte Oude Gracht komen te staan { het is zo goed als zeker wordt er verteld ). Maar 
nee hoor, schijn bedriegt week erop krijgen we te horen dat het plan Gedempte Oude 
Gracht is afgeketst { dus we beginnen weer van voor af aan ). 
Oktober - November 2014: 
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Eindelijk na het lange wachten krijgen we dan te horen dat de Raaks onze locatie wordt 
voor de maand december, maar verdere informatie volgt nog. Laatste week van oktober 
krijgen we een brief en daar staat in dat we volgende week flyers krijgen om aan de klant 
mee te geven. 

l s t e week van november: ik vraag aan de marktmeester heeft u de flyers al want dan kan ik 
ze uitdelen aan mijn klanten, antwoord: dat kom ik vanmiddag brengen. Maar nee, we 
krijgen een brief met daarin: volgende week krijgt u de flyers. 
2 d e week van november: Eindelijk krijgen we de flyers, we hebben nog maar twee weken de 
tijd om ze aan de klant mee te kunnen geven maar weten zelf nog niet eens op welke plek 
iedereen precies komt te staan. ( alles wordt zolang uitgesteld zodat je er niks meer tegen 
in kan brengen) 
De laatste week voor het evenement: Krijgen we EINDELIJK te horen waar we komen te 
staan (ruim op tijd, toch?). 

Zaterdag 6 December 2014: 
De dag van de waarheid. Het begint al gelijk goed als we aankomen. Op onze plek zijn de 
vrachtwagens van Albert Heijn aan het lossen, dus we kunnen in eerste instantie niet 
uitpakken en moeten we wachten. Het Eetstraatje staat op een pleintje naast de Jopenkerk 
maar helemaal uit de loop en slecht aangeven, tevens de hele markt is slecht aangegeven 
want elke klant aan de kraam heeft er wel iets over te melden. Daarnaast staan we op 
asfalt dus kunnen geen zeilen vastslaan. De hele Grote Markt is leeg op 2 gebouwtjes na, 
maar de hele markt had er met wat aanpassingen makkelijk kunnen staan. ( We hebben er 
een filmpje van ) Verder staat erop de Grote Markt niks aangegeven van waar de reguliere 
markt naartoe is verplaatst. Ed Mense BELOOFD ons dat de week erop (13 december) er 
een lichtkrant staat met informatie over de verplaatsing, dat er vuurkorven komen te staan 
op de Raaks en dat er muziek wordt gedraaid. In de wandelgangen hoorde we dat de 
Kerstmarkt deels over de Grote Mark zal lopen. (Zoiets had ik ook al een paar weken 
eerder gelezen op facebook, vroeg toen of dat klopte maar er werd tegen mij gezegd: daar 
klopt niks van dat is niet zo.) 

Maandag 8 December 2014: 
We nemen contact op met Gemeente Haarlem over de gang van zaken van afgelopen 
zaterdag 6 december. We krijgen Ed Mense aan de telefoon en we vroegen of het waar is of 
de Kerstmarkt over de Grote Markt loopt. Antwoord: Ja dat klopt. Daarna vroegen we staat 
er ook een andere Notenboer, antwoord ja dat klopt ook, op jullie plek (Terwijl ik daar ook 
al een paar keer om gevraagd heb en toen kreeg ik als antwoord: Nee staat geen andere 
Notenboer). We zijn toen zo boos geworden dat Ed Mense toen zei van als jullie daar willen 
staan dan haal ik die Notenboer daar wel weg en zet ik jullie daar neer. Ons antwoord was 
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nee wij blijven op de Raaks we zijn geen verraders naar onze collega's toe, alleen je zorgt er 
wel voor dat die Notenboer niet op de Grote Markt komt te staan. 

Zaterdag 13 December 2014: 
s'Ochtends komt de marktmeester met een stapel posters aanzetten of we die willen 
ophangen voor klanten. Op de poster staat een verwijzing dat de markt op de Grote Markt 
in de maand december is verplaatst naar de Raaks. ( die poster moeten wij op de Raaks 
ophangen?? ) Als ik eerlijk ben zijn die posters 2 maanden te laat, hadden ze in elke kroeg, 
cafe, restaurant, bioscoop, station, bushokje of wat dan ook moeten hangen. Verder was 
ons beloofd een lichtkrant op de Grote Markt, ja die stond er alleen met geen vermelding 
erop dat de markt verplaatst is, alleen maar andere informatie. Verder ook geen muziek of 
vuur korf gezien. 

Zaterdag 20 December 2014: 
Heel de binnenstad van Gemeente Haarlem is afgesloten voor het evenement, We hebben 
het al zo moeilijk om klanten naar de Raaks toe te laten trekken, maar op deze manier is 
het gewoon niet mogelijk. Daarbij te bedenken dat het voor de meeste ondernemers het 
de drukste dag van het jaar moet zijn. 
Daarbij komt ook nog Ed Mense heeft 2 petten op, hij zit er zowel voor de reguliere markt 
als voor evenementen, maar hoe kan een persoon die er voor de reguliere markt als voor 
de evenementen zit goed zijn functie uitoefenen voor beide gevallen? Zowel bij mijn 
collega's als bij mezelf komt Ed Mensen alleen maar uit voor de evenementen en vind hij 
dat belangrijker. Ook komt het vaak voor als Ed Mense op de markt loopt en je wilt wat aan 
hem vragen dan krijg je als antwoord: ik kom er zo aan, maar puntje bij paaltje ik wacht er 
nog steeds op, hij ontloopt je gewoon en vind het wel best, als je hem belt hij neemt vaak 
niet op en belt ook niet terug en dat noemt zich een coördinator van de markt. Het mooiste 
komt nog Ed Mense heeft de Grote Markt ingeschreven voor de verkiezing beste markt van 
Nederland, maar u gelooft toch zelf ook niet dat dit kan, achter de schermen gaat alles 
langs mekaar, totaal geen communicatie van de gemeente naar ons toe, hoe kunnen we 
dan de beste markt van Nederland worden. Het idee vind ik echt heel goed en weet zeker 
dat mijn collega's dat ook vinden, alleen er moet eerst heel wat gebeuren voordat wij er 
recht op hebben. Dan mag Ed Mense zijn schouder klopje komen halen want daar doet hij 
het voor. 

Zoals u uit het hier boven genoemde kunt voornemen is dat Gemeente Haarlem heel 
slordig is geweest naar zijn ondernemers toe.( dit is dan nog heel licht uitgedrukt) 
Helemaal omdat de Gemeente ook al anderhalfjaar weet dat dit evenement Serious 
Request in december 2014 in hun gemeente plaats vindt. De gemeente die stelt alles maar 
zolang mogelijk uit zodat wij ( de ondernemers ) er niks meer tegen kunnen doen. 
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Wij als ondernemers zijn het getouwtrek en het zo lang mogelijk uitstellen van de 
Gemeente zat. Gezien het vooraanstaande stel ik u dan ook namens alle ondernemers die 
hieronder worden genoemd aansprakelijk voor de schade. Op dit moment is nog niet 
duidelijk wat de exacte schade is. Wij behouden onze recht dan ook om op een later 
stadium daarop terug te komen. Wij verzoeken de Gemeente aansprakelijkheid te 
erkennen. 

Onder voorbehoud van alle rechten en weren zien wij uw reactie zo snel mogelijk 
tegemoet. 

Met vriendelijke Groeten, 

Jim van der Kolk ( De echte Notenspecialist) 
Jos van der Kolk ( De echte Notenspecialist) 
Bianca Baars ( Olivias mediterrane producten) 
Edith van Niekerk ( Berkshire Butcher) 
Floris 
Frank Bunnik ( Berkshire Butcher) 
Hans van de Broek ( Dierenshop ) 
Johan Vos 
Katinka ( De Stam Kruiden ) 
Marco Kok 
Peter Stolwijk ( Sappen en Salades ) 
Rob van Es 
Sven ( Pieman) 
Waldo (Waldo's Chocolate ) 
Willem Koelewijn ('t Stoepje ) 
Truda (Italiaanse) 
Ellemieke ( Le Perron ) 
Stefan Bron ( Stefans Patatkraam ) 
Vildan (Sokken ) 


